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Datum  

 

13 nov.2018 

Steller vragen 

 

CDA-fractie Cees Bremmer 

Over agendapunt 

 

Agenda-punten 8 en 9 Noortveer, resp.Onteigeningsplan Noortveer 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

1.Heeft het College  inmiddels kennis genomen van het aangetekend schrijven dd 13 nov. 

2018   van TeekensKarstens advocaten en notarissen  met een aanvullende zienswijze 

ontwerp-bestemmingsplan en ontw. exploitatieplan Noortveer  en verzoek tot bijhouden 

WKPB-registratiesysteem? 

Antwoord: Ja 

 

2.Is  deze aanvullende zienswijze naar de opvatting van het College  ontvankelijk, gegeven de 

zeer late termijn, twee dagen voor de Raadsvergadering van 15 november a.s. waarop deze 

zienswijze is verstuurd? 

Antwoord: Ja, de zienswijze nota wordt hierop aangepast 

 

3.Zo nee, op welke grond(en) is deze aanvulling dan niet ontvankelijk? 

Antwoord: N.v.t. 

 

4. Zo ja, wat is de reactie van het College op het aan het College  in de Conclusie gerichte 

verzoek tot het doorhalen  van het WKPB-registratiesysteem 

Antwoord: De gemeente zal zorg dragen voor het doorhalen van het gemeentelijk 

voorkeursrecht in het WKPB register. Het voorkeursrecht is van rechtswege vervallen en is 

daarmee niet meer van kracht ondanks dat dit nog niet formeel uit de registers is gehaald. 

 

5. Heeft het College een  oordeel over de 3 aan de Raad gerichte verzoeken, zoals 

geformuleerd in de laatste alinea onderaan blad 2 van de brief en zoals daaraan vóórafgaand 

in deze brief toegelicht? 

Antwoord:  

Het voorkeursrecht is formeel niet meer van kracht en zal administratief verwerkt worden 

door doorhaling in het register.   

 

Verhoging van het bouwpercentage alleen om de mogelijkheid tot zelfrealisatie voor eigenaar 

mogelijk te maken kan niet van de gemeente worden verlangd. Op dit moment is 
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zelfrealisatie ook mogelijk, alleen vindt de eigenaar het niet profijtelijk genoeg.  

 

Het plan is tot stand gekomen op basis van ruimtelijke kwaliteit, niet vanuit het oogpunt om 

gemeente te bevoordelen. Als de eigenaar niet bereid en in staat is het gemeentelijk plan te 

realiseren dan heeft de eigenaar in geval van onteigening recht op een volledige 

schadeloosstelling. Het aanbod van de gemeente beoogt daarin te voorzien. Het minnelijk 

overleg heeft echter niet tot overeenstemming geleid omdat de bedragen te ver uiteen liggen, 

reden waarom de raad nu wordt gevraagd om een verzoekbesluit te nemen. Dit laat onverlet 

de weg om alsnog minnelijk overeenstemming te bereiken. 

 

6.Heeft  het College voorts kennis genomen van de  aan de Raad gerichte brief van Sunshine 

Grow dd 7 november 2018 betreffende “Onteigening en bestemmingsplan Noortveer”? 

Antwoord: Ja 

6.1.Herkent het College zich  in deze brief,waarin o.a. gesteld wordt (zie blad 2 boven)  “dat 

de gemeente steeds maar tegen ons zegt dat ons bedrijf niet rendabel zou zijn?” 

Antwoord: Het college herkent zich niet in de stelling. In 2016 is een executieverkoop 

aangezegd hierna heeft de gemeente gevraagd om jaarcijfers. Voor de gemeente is inzicht in 

deze gegevens van belang omdat dit van invloed is op de uitgangspunten en waarde van de 

koopsom. 

 

6.2. Wat is het oordeel van het College over de bewering van Sunshine Grow dat het bedrijf 

“de optie tot zelf-realisatie wordt ontnomen”? 

Antwoord: Zelfrealisatie was altijd al mogelijk. De grondeigenaar moet bereid en in staat zijn 

om de nieuwe bestemming te realiseren. Zelfrealisatie dient uitgevoerd te worden binnen de 

ruimtelijke kaders die gemeente stelt en conform de door de gemeente gewenste wijze van 

uitvoering. Er wordt met deze brief niet voldaan aan de eisen voor zelfrealisatie. Het is niet 

voldoende om alleen te stellen dat de eigenaar een beroep op zelfrealisatie wil doen. Hiervoor 

is het nodig concrete, op uitvoering gerichte plannen te overleggen. Dat is nooit gedaan.  

Het argument van de Wvg heeft daarmee bovendien niets te maken, want de eigenaar kan in 

de onteigening ook met een derde samen een beroep op zelfrealisatie doen. 

De gemeenteraad besluit tot het nemen van een verzoek besluit tot onteigening. Het is aan 

De Kroon om te toetsen of onteigening nodig is.   

 

7.Acht het College het denkbaar dan wel niet- ondenkbaar dat  beide partijen in de komende 

periode er alsnog “minnelijk uitkomen”?   

Antwoord: Het minnelijk overleg heeft niet tot overeenstemming geleid omdat de bedragen 

van partijen te ver uiteen liggen, reden waarom de raad nu wordt gevraagd om een 

verzoekbesluit te nemen. 
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Het college blijft open staan voor het minnelijk overleg, ook tijdens het onteigeningsproces.  

De ervaring leert dat tijdens de procedure regelmatig alsnog overeenstemming kan worden 

bereikt, om die reden sluiten we dat niet uit. 

 

 

 

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 


